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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 28 noiembrie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 416/2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi  15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de 

internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei ordinare din 24 octombrie 2023. Procesul 

verbal este aprobat  cu unanimitate de voturi. Menţionez că au fost transmise rapoartele de 

deplasare în Germania ale domnului primar şi domnului Domşa, precum şi Nota de control a 

Instituţiei Prefectului. Proiectele de pe ordinea de zi sunt însoţite de avizele comissilor de 

specialitate. 

Dl Mátéfi Rezső: Domşa nu a fost în data cutare, în Germania. Crezi tu că a fost în data de 9 şi 12 

octombrie? 

Dl Secretar general: Nu, a fost în noiembrie, din câte ştiu eu. 

Dl Mátéfi Rezső: Uită-te pe raport. 

Dl Secretar general: L-a refăcut, că a greşit la redactare. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu am primit ăsta, de aia am comentat. 

Dl Secretar general: O greşeală de redactare în prima parte a raportului. În cuprins era noiembrie. 

Dl Mátéfi Rezső: Încă o problemă, cine a mai fost în Germania? Noi am votat pentru o delegaţie, a 

mai fost cineva, dar nu ştim cine. 

Dl Secretar general: Dl primar şi domnul Domşa. 

Dl Mátéfi Rezső: În raport aşa scrie: “Am pornit spre Germania în data de...” 

Dl Secretar general: Au fost singuri, pe rând, numai pentru cei doi a fost hotărârea. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu aşa se face un raport, nu ştie să facă un raport. 

Dl Secretar general: Asta e altceva. 

Dl Mátéfi Rezső: Am crezut că ai fost tu, dar m-am gândit că Dorin ştie să scrie.  

Dl Secretar general: De ce să fac eu raportul? 

Dl Mátéfi Rezső: Nu raportul, am crezut că ai fost tu în Germania. 

Dl Secretar general: Nu. 

Dl Pop Florentin: Se semna la urmă. 

Dl Mátéfi Rezső: Aici scrie că am pornit, nu tu subsemnatul, nici măcar întocmit de, păi semnează 

primarul că aşa trebuie să semneze documentele. 

Dl Pop Florentin: Nu pe toate. 

Dl Mátéfi Rezső: Ba da, pe toate documentele trebuie să semneze. 

Dl Mărgineanu Mircea: Hai să continuăm. 

Dl Mátéfi Rezső: Mircea sunt nişte chestiuni, este o şedinţă de consiliu şi trebuie făcute chestile 

astea. 

Dl Mărgineanu Mircea: E adevărat dar ne legăm acum că e a zecea nu e a unşpea. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi dacă a fost şi în a zecea şi în a unşpea şi noi nu ştim. Tu şti pe ce dată s-a votat 

în consiliu, plecarea delegaţiei? 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu ştiu dacă s-a votat data. 

Dl Mátéfi Rezső: Cum să nu, eu îţi spun, 20-24 şi nici una nu corespunde. Eu zic să nu se plătească 

că nu s-a dus în data cutare. Sunt nişte chestiuni care trebuie discutate şi trebuie făcut ca lumea că 

este un raport de activitate. Că după aia ne trezim şi că a fost şi în octombrie, a fost şi în noiembrie, 

păi n-a fost. Când l-am întrebat pe Nicuşor când ai fost în Franţa, eu, păi nu am fost în Franţa. 

Corect Nicuşor? Nu am nimic cu nimeni. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: A fost în februarie, nu mai ştiu ce am făcut alaltăieri. 

Dl Mátéfi Rezső: Corect, dacă e să o luăm. De aia trebuie făcute cum trebuie ca să le avem că eu le 

păstrez toate. Poate odată vreau să văd, când au fost oamenii ăştia în Germania, să ştiu. 

Dl Comiza Cornel: La dată se poate corecta. 
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Dl Mátéfi Rezső: Da, dar mie nu mi-a venit corectată. Am crezut că nu s-a observat. 

Dl Comiza Cornel: Cu plecarea s-a amânat un pic că nu se putea rezolva atunci şi să nu meargă în 

Germania numai să vadă Germania 

Dl Mátéfi Rezső: Puteau să meargă amândoi deodată, deci e un drum, nu două drumuri. Se plăteşte 

cazare. Domşa recunoaşte aici în ăsta că a dormit la un pompier. Lui i s-a plătit cazare 150 euro pe 

noapte, fără documente. La primar la fel s-a plătit, fără documente, cazare 150 euro pe noapte, 

întreb eu, la Hilton? Că se dă diurnă fără documente e ok, dar să plăteşti cazare fără documente nu e 

ok. 

Dl Mărgineanu Mircea: Dacă nu are documente justificative, nu are ce deconta. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu are documente. 

Dl Mărgineanu Mircea: Atunci? 

Dl Mátéfi Rezső: S-a decontat deja. 

Dl Mărgineanu Mircea: Dacă nu ai, pe ce să decontezi? 

Dl Mátéfi Rezső: Pe cazare. 

Dl Mărgineanu Mircea: Pe cazare, dacă nu ai document justificativ, cum scoţi banii din casă? 

Dl Mátéfi Rezső: Aia discutăm acuma. Eu am fost la contabilitate şi au spus “dl Matefi, am plătit, 

nu trebuie act justificativ pentru cazare”. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În lege nu e specificat să-i ceri factura de cazare unui delegat în 

străinătate. 

Dl Mátéfi Rezső: Ba da. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Este o sumă stabilită de lege care se impune. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu îţi aduc legea care spune că trebuie. Am scos-o deja, există lege. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În cazul în care îţi  plăteşte instituţia cazarea. 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: În cazul în care nu, e dată sumă. 

Dl Mátéfi Rezső: Trebuie justificat şi Domşa spune că a dormit la... 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: De acord, a dormit unde a putut. 

Dl Gyorffy Iosif: În cazul unui eventual control al Curţii de Conturi îi impută suma respectivă dacă 

nu are documentele justificative, simplu. 

Dl Mátéfi Rezső: Şti cum e  Curtea de Conturi, venim să căutăm asta, dar dacă nu căutăm a scăpat. 

Acum eu trebuie să fac, iar să mă obosesc să fac o sesizare la Curtea de Conturi, asa-i? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Nu te obligă nimeni. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: De ce trebuie să faci? 

Dl Mátéfi Rezső: Trebuie să fac şi eu ceva, nu? 

Dl Comiza Cornel: Eci, dacă tu te duci în Franţa, să zicem,  îţi dă primăria 150 euro şi tu dormi în 

gară, ai ceva? 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Comiza Cornel: Ce? 

Dl Mátéfi Rezső: Păi nu e corect. 

Dl Comiza Cornel: De ce? 

Dl Mátéfi Rezső: De aia. 

Dl Muntean Vasile: La primărie trebuie să justifici tu banii ăia. 

Dl Mátéfi Rezső: În cazul în care eu reprezint primăria, păi dacă mă prinde în gară poliţia, eu ce 

fac? 

Dl Comiza Cornel: Am zis, un exemplu. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Haideţi să trecem la ordinea de zi. În cazul în care unul dintre 

delegaţi a luat bani care nu i se cuvin o să i se impute, nu ştiu, din salariu, i se retrag, îi depune la 

caserie, o să se găsească o soluţie să îi ia banii înapoi. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu am sesizat în şedinţa de consiliu, asta am vrut, nu altceva. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Corect. 

Dl Secretar general: Trebuie să menţionez că v-am transmis şi nota de control a Prefecturii. 
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Dl Mátéfi Rezső: Acolo iar mai am ceva. Aici apare că primarul îndeplineşte atribuţiile referitoare 

la relaţia cu Consiliul Local, nu. Covoacă lunar şedinţele Consiliului Local şi participă la şedinţele 

acestuia. Deci nu. Dorin, eu astăzi am vorbit la prefectură cu doamna care a fost în control. 

Dl Secretar general: Eu nu i-am zis că participă sau nu participă. 

Dl Mátéfi Rezső: Corect, a zis domnul secretar trebuia să îmi spună, că era obligat. 

Dl Secretar general: Ce să îi spun? 

Dl Mátéfi Rezső: Că ai fost acolo când a făcut, nota de control. Am spus, doamnă, domnul primar 

în mandatul ăsta nici măcar la o şedinţă nu a fost. Corect? Nici măcar la o şedinţă. 

Dl Mărgineanu Mircea: Eu cred că a fost. 

Dl Mátéfi Rezső: Unde a fost, când? 

Dl Mărgineanu Mircea: Când eram dincolo. 

Dl Mátéfi Rezső: Când aţi fost dincolo? 

Dl Muntean Vasile: De la jurământ nu a mai fost. 

Dl Mátéfi Rezső: Mircea, dacă a fost trebuie menţionat în procesul verbal, corect? 

Dl Secretar general: Nu a fost. 

Dl Mátéfi Rezső: Corect, mulţumesc frumos, atât, deci nu are rost să ne învârtim, Mircea. 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu e vorba de învârtit, eu ţin minte că a fost. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu ţi minte bine. 

Dl Mărgineanu Mircea: Şti cum, dacă venea de fiecare dată poate nu ţineam minte dacă nu a fost 

o dată, aşa dacă nu a fost ţin minte că a fost. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu a fost, eu ţin minte că nu a fost niciodată.  

Dl Muntean Vasile: Asa-i. 

Dl Mátéfi Rezső: Nici o dată măcar, măcar bunul simţ, măcar o dată mă duc că.. Deci nici ăsta nu e 

corect. Oricum cer Prefecturii ca să se refacă. 

Dl Secretar general: Nu există sancţiune. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar nu contează. 

Dl Secretar general: Poate fi o sancţiune electorală. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu ştiu, că, doamna de la control a zis că vedem. Eu trebuie să mă duc la 

Prefectură, că nu rămâne aşa. A zis că nu a întâlnit în viaţa ei în judeţul ăsta, aşa ceva. Zic, vă cred 

că nu aţi întâlnit. Mulţumesc. 

Dl Secretar general: Avem încă două proiecte pe cere le-am transmis după ordinea de zi, vă spune 

domnul Deaconu. Să votăm ordinea de zi. 

 Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

Dl Pop Florentin: Diverse se poate? 

Dl Mărgineanu Mircea: Supunem la vot diverse. 

Şapte voturi pentru şi opt voturi împotrivă (împotrivă au votat: Szekely Ludovic, Benicky Camelia-

Maria, Comiza Cornel, Gyorffy Iosif, Mărgineanu Ilie-Mircea, Moldovan Vlăduț, Taifas Tudor, 

Tăpălagă Nicolae-Bogdan). 

Dl Mátéfi Rezső: Cum se poate, într-o şedinţă de consiliu, sunt probleme care vin din localitatea 

noastră, de fapt astea sunt diversele, trebuie discutat. Sunt unii consilieri locali care chiar numai vin 

să ia 700 lei pentru două minute. Aici discutăm nişte probleme, vroiam să întrebăm şi despre şcoală 

şi despre Târnăvioara, Florin vrea să întrebe, tot aşa o problemă din localitatea noastră. Oamenii 

care v-au votat pe voi au nişte aşteptări şi pretenţii. Venim, ridicăm mâna două minute şi plecăm 

acasă şi luăm 700 lei. Nu ştiu cum nu vă este ruşine, la unii, serios dacă nu. Îmi cer scuze că 

ajungem aici dar este o problemă a localităţii, băi fraţilor, ce o discutăm la şedinţa de consiliu. 

Dl Mărgineanu Mircea: Eci, primul punct pe ordinea de zi, vă rog frumos. 

Dl Mátéfi Rezső: Este nesimţire mă, este nesimţire. Staţi aşa ca să filmăm atunci, să vadă lumea ce 

votaţi băi fraţilor şi cine nu vrea poate să mă dea în judecată, nu are decât. Dăm drumul la filmare şi 

aşa facem şedinţele de acum încolo, e şedinţă publică fraţilor şi nu aveţi decât să mă daţi în 

judecată. 
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1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023 
 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 11 voturi pentru şi 4 

voturi împotrivă (dl Butuc Titi, dl Pop Florentin, dl Mátéfi Rezső, dl Secelean Nicolae). 

 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2024 

 

Dl Mátéfi Rezső: Da, aici vorbim despre majorarea taxelor. 

Dl Mărgineanu Mircea: Vorbim despre stabilirea impozitelor şi taxelor locale. 

Dl Mátéfi Rezső: Majorare. 

Dl Pop Florentin: Se majorează cu 13,8%, conform ratei inflaţiei. 

Dl Mărgineanu Mircea: Da, legal, conform legislaţiei. 

Dl Comiza Cornel: Dat de la Guvern. Poţi să zici nu? 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Comiza Cornel: Cum? 

Dl Mátéfi Rezső:  Fiindcă lasă la latitudinea consiliului. 

Dl Pop Florentin: Altfel nu mă mai întreba. 

Dl Mátéfi Rezső:  Altfel nu mă întrebă, este la latitudinea Consiliului Local. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Dacă noi nu adoptăm proiectul acesta de hotărâre, adică proiectul de 

impozite şi taxe locale, automat legislaţia în vigoare ne impune să încasăm de la contribuabili 

sumele maxime prevăzute în lege, ori sumele maxime sunt undeva la dublu decât am stabilitit  noi, 

tot conform legislaţiei, adică indexarea preţurilor  de anul trecut cu rata inflaţiei. Deci părerea mea e 

că cine nu e de acord cu indexarea care e o prevedere impusă de lege, e de acord ca oamenii să 

plătească sumele maxime care pot fi încasate conform legii. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu este adevărat, fiindcă noi am mai trecut printr-o chestiune din asta şi a venit 

Curtea de Conturi şi a spus că trebuie indexat doar cu ce, peste ce am trecut noi. Nu îţi impune 

nimeni să pui impozit maxim. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Indexarea cu rata inflaţiei e obligatorie. Dacă nu adoptăm hotărârea 

îţi impune legea impozitele maxim plafonate, e simplu. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 9 voturi pentru şi 5 voturi 

împotrivă (dl Butuc Titi, dl Costea Cristian, dl Mátéfi Rezső, dl Secelean Nicolae, dl Muntean 

Vasile) şi 1 abţinere (dl Pop Florentin). 

 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în Adunarea Generală a 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Apa Târnavei Mari în vederea exercitării votului 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 14 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Pop Florentin). 

 

4. Proiect de hotărâre privind avizarea Studiului de specialitate pentru stabilirea nivelurilor 

Indicatorilor de Performanţă ai Serviciului de alimentare cu apă şi de canalizare în Aria 

Delegată a Operatorului SC APA TÂRNAVEI MARI SA Mediaş, a nivelurilor Indicatorilor 

de Performanţă ai Serviciului rezultate din Studiul de specialitate şi acordarea unui mandat 

special primarului oraşului Copşa Mică 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 9 voturi pentru şi 5 voturi 

împotrivă (dl Butuc Titi, dl Costea Cristian, dl Mátéfi Rezső, dl Secelean Nicolae, dl Muntean 

Vasile) şi 1 abţinere (dl Pop Florentin). 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice – faza SF –  şi a 

indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Capacitate nouă de producere 

a energiei electrice din surse solare pentru autoconsum” în cadrul ”Fondul pentru 

modernizare în România” Programul-cheie 1:Surse regenerabile de energie şi stocarea 
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energiei - Sprijinirea investiţiilor în noi capacităţi de producere a energiei electrice produsă 

din surse regenerabile pentru autoconsum 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii, 

a indicatorilor tehnico - economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii 

„Reabilitare strazi în orasul Copşa Mică – Etapa 1”,  aprobat pentru finanţare prin 

Programul Naţional de Investiţii „Anghel Saligny”, precum şi a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanţate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului 

 

Dl Munteanu Vasile: În Târnăvioara de unde? 

Dl Deaconu Adrian: Toată Târnăvioara ce nu a fost modernizată se va face, inclusiv inelul acela 

prin spate se va unii pănă la pod, strada Morilor şi Teilor care nu este executată, etapa 2, Pieţii 1, 

Pieţii 2, Forjei, Fochiştilor, Cimitirului, Nicovalei, Laborator 1, Laborator 2, 1 Decembrie şi Gura 

Cămpului. În principiu intră toate străzile care sunt neasfaltate şi care au probleme mari de 

infrastructură. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Am crezut că prindeţi şi în spate pe la uzina electrică, maşinile mari au făcut 

numai gropi de nu mai putem intra cu maşinile pe la garaje. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Haideţi să vorbim de ele pe rând că dacă ne aruncăm prea tare, 

oricum proiectul e mai mare decât a fost alocat. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Dacă a zis că toate străzile, am zis să cuprindă. 

Dl Deaconu Adrian: Noi am luat în considerare străzile pe unde există populaţie care trebuie 

deservită, nu putem să facem deocamdată o stradă unde nu stă nimeni. Sunt de acord că este o 

problemă, însă avem perspectiva respectivă. Ne apucăm să facem o stradă pe care circulă patru 

maşini sau facem strada Târnavioara pe care avem o sută de locuitori. 

Dl Moldovan Vlăduţ: Eu m-am referit dacă în planul acela se poate cuprinde şi aia. 

Dl Deaconu Adrian:  Deci planul în care e cuprins la sumele respective, este conform normativelor  

cu fundaţie de 80 cm, deci sunt nişte sume importante de bani, nu ajunge să se facă toate străzile din 

Copşa, s-a făcut prioritizat pe străzile care nu au şi care sunt foarte distruse. 

Dl Mátéfi Rezső: Pe Lăcătuşilor nu s-a cuprins nimic, asa-i? 

Dl Deaconu Adrian:  Nu. 

Dl Mátéfi Rezső: Pe cealaltă stradă, care iasă în şosea? 

Dl Deaconu Adrian:  Aia, pe partea cealaltă, nu. 

Dl Mátéfi Rezső: Nici aia, de ce? 

Dl Deaconu Adrian:  Doar o casă este. 

Dl Mátéfi Rezső: Pe acolo circulă lumea. 

Dl Deaconu Adrian: Eu ştiu că circulă lumea, acum trebuie să aveţi în vedere şi faptul că vă mai 

face primăria şi din fondurile proprii. În momentul în care vor exista nişte proiecte din care vor veni 

bani şi o să rămână o rezervă în bugetul primăriei care se va putea aloca. Ştiu că sunt, toată lumea ar 

vrea. 

Dl Mátéfi Rezső: În primul rând este o străduţă mică, doi la mână tot cartierul este asfaltat doar 

bucăţica aceea rămâne. 

Dl Deaconu Adrian:  Îmi notez şi în situaţia în care există posibilitatea de asfaltare, anul acesta, 

anul viitor. 

Dl Pop Florentin: Dar de ce nu s-a inclus şi aia? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Pentru că s-a prioritizat în funcţie de buget, a fost o sumă bugetată 

şi a trebuit să alegi câteva străzi. Ar fi mult mai multe care aş fi dorit să fie făcute, a trebuit să le 

tăiem pe alea care cât de cât sunt accesibile, a trebuit să le tăiem pe alea care nu au locuitori. Partea 

aia de Târnăvioara din spate, sunt ceva oameni acolo, ne-am tot gândit, e destul de lungă dar totuşi 

cred că e o stradă bună de asfaltat, nu numai pentru cei care stau acolo ci şi pentru ceilalţi de pe 

strada Târnăvioara. 
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Dl Deaconu Adrian: Târnăvioara, am luat în considerare că asfaltăm şi strada aia din spate pentru 

că întregim inelul respectiv şi am putea face o circulaţie pe sens unic, sau va putea fi regândit 

sistemul de circulaţie în Târnăvioara. Din punctul ăsta de vedere cred că acolo e prevăzută şi o zonă 

de extindere a locuinţelor, să dai locuri de casă şi dacă ai drumul făcut, deja există posibilitatea să ai 

mult mai degrabă investiţii acolo decât în altă parte. 

Dl Munteanu Vasile: Târnăvioara a fost făcută, atunci în proiectul cu romii. 

Dl Deaconu Adrian: Făcută la nivel de piatră spartă, fără asfalt. La vremea respectivă a costat 108 

mii euro, inclusiv cu pod, servicii pentru copii, mâncare caldă, haine, în cadrul grădiniţei s-au făcut 

nişte activităţi, deci a fost un proiect mai complex. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţii, 

a indicatorilor tehnico -economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii 

„Reabilitare străzi în oraşul Copşa Mică – Etapa 2”,  aprobat pentru finanţare prin 

Programul Naţional de Investiţii „Anghel Saligny”, precum şi a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanţate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

8. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna decembrie 2023 

 

Dl Mărgineanu Mircea: Propun preşedinte de şedinţă pe domnul Moldovan Vlăduţ. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Dl Mărgineanu Mircea: Declar şedinţa închisă. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă                        Secretar General 

Mărgineanu Mircea                                                         Şerban Dorin 


